
 Betreft: Aanbieding initiatiefvoorstel ‘Voorweg Centrum’ 

Zoetermeer, 26-02-2025 

Geachte voorzitter, beste Michel 

Met deze brief bied ik u mijn initiatiefvoorstel ‘Voorweg Centrum: Knooppunt van Wonen, Reizen 
en Cultuur’ aan. Dit voorstel schetst een ambitieuze, maar haalbare visie voor de 
herontwikkeling van de stationsomgeving Voorweg Hoog/Laag. 

Als raadslid heb ik me de afgelopen zeven jaar keihard ingezet voor de ontwikkeling van 
Zoetermeer. Daarbij zie ik een aanhoudende woningnood die om ambitieuze keuzes vraagt, 
terwijl de bereikbaarheid van de stad steeds vaker onder druk staat. Ik voel het dan ook als mijn 
plicht als vertegenwoordiger van onze inwoners om actief bij te dragen aan een oplossing voor 
die uitdagingen. 

Met trots presenteer ik daarom dit initiatiefvoorstel. Hierin schets ik een ambitieuze visie voor de 
ruimtelijke ontwikkeling van de stationsomgeving Voorweg Hoog/Laag. Dit gebied is nu een 
belangrijke, maar verwaarloosde OV-knoop in Zoetermeer. 's Nachts is het er weinig levendig 
en dat geeft een gevoel van onveiligheid, overdag is het vooral een plek waar je snel weg wil.  

Dat kan anders, want dagelijks stappen hier veel Zoetermeerders in de tram op weg naar hun 
werk in Den Haag. Dit gebied heeft een enorme potentie om als westelijke entree van onze stad 
een thuis te worden van honderden Zoetermeerders, het kan een toegankelijk en prettig station 
worden waar je met plezier in het OV stapt, en door horeca en kleine retail in de plinten kan het 
een gezellige en vooral ook veilige omgeving worden. 

Dit initiatiefvoorstel zet die potentie om in haalbare ambities en dient als leidraad voor de 
verdere uitwerking van de plannen, waarbij hoogstedelijke woningbouwontwikkeling en 
hoogwaardige mobiliteit centraal staan.   

Dat vereist lef en durf, want met 100% zekerheid kijk je alleen achteruit. In dit initiatiefvoorstel 
staat een klein onderdeel van mijn droom om Zoetermeer nog mooier, bereikbaarder en 
leefbaarder te maken en waar vooral ook iedereen zijn eigen thuis kan vinden.  

Ik wil u verzoeken dit initiatiefvoorstel ter behandeling aan de gemeenteraad voor te leggen. Ik 
zie uit de inhoudelijke discussie met de raad over de toekomst van Voorweg Centrum. 

Met vriendelijke groet, 

Jeffrey van Gils 
Gemeenteraadslid Zoetermeerse VVD 
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